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GÜNDEM 

1) Öğrencilerin perspektifinden iyileştirmeye açık alanların tespiti ve öğrenci 

sorunlarının dinlenmesi ayrıca öğrencilerin kalite konusundaki görüşlerinin 

alınması.  

2)  Dilek ve Temenniler 

KARARLAR 

1) 23.12.2021 Perşembe günü saat 13:00 de Meslek Yüksekokulumuz Müdürü 

Dr.Öğr.Üyesi Haşim KAFALI başkanlığında yapılan Birim Kalite Komisyonu 

üyelerinin ve Muhasebe ve Vergi Uygulamaları Programını temsilen Dilan 

BUKAN, Dış Ticaret Programını temsilen Dila TERCANLI, Lojistik 

Programını temsilen Feyza Nur BABA ve Sivil Hava Ulaştırma İşletmeciliği 

Programını temsilen Sude BAŞKAYA isimli öğrencilerin  katıldığı toplantıda, 

katılımcılara  kaliteye yönelik fikirleri sorulmuş ve söz verilmiştir. 

 

- Dila TERCANLI; mesleğe yönelik sertifika programlarının düzenlenmesinin 

öğrencilerin kariyer planlarında etkili olabileceğini düşünüyorum, dedi. 

 

- Dilan BUKAN; uzun zamandır dünyada ve ülkemizde etkisini göstermekte olan 

pandemi sürecinde yaşanan olaylar karşısında bizlere sunduğunuz çözümler için 

müteşekkirim. Derslerden geri kalmamamız için hocalarımız elinden geleni 

yapıyor. Tüm hocalarımız ve idari personel eğitim hayatımızı kolaylaştırmak 

adına yoğun enerji sarfediyor. Bazı derslerimizin uzaktan ders olarak 

yapılmasına rağmen anlayamadığımız kısımlarda hocalarımız ek dersler ile 

güncel ve hayata dair örneklerle, yüz yüze, konuları yeniden anlatıyor. 

Okulumuzda, devlet okulundan ziyade özel bir okul gibi bize çok büyük 

olanaklar sunuluyor. Okulumuzun öğrenci sayısının az olmasından kaynaklı 

ülkemizde daha az tanındığını düşünüyorum. Çünkü bu fırsatlarla tanınmama 

imkanının olmadığına inanıyorum. Ben çok memnunum. Okulumda eksik bir 

şey görmüyorum. Sizler övgülerin en güzelini hak ediyorsunuz. Şahsım ve 

arkadaşlarım adına Müdürlüğümüze, hocalarımıza ve tüm idari personelimize 

çok teşekkür ediyorum, dedi. 

 

- Feyza Nur BABA; ders aralarında bahçeye çıktığımız zamanlarda oturma 

alanlarımızın arttırılmasının, şahsım ve arkadaşlarım adına iyi olacağını 

düşünüyorum, dedi. 

 

- Sude BAŞKAYA; ben ikinci öğretim öğrencisiyim. Ben ve arkadaşlarım wifi 

bağlantısında sorun yaşıyoruz. Hocalarımız çok ilgililer, her sorunumuzu 

sayelerinde çözebiliyoruz, dedi. 



 

- Dr.Öğr.Üyesi Haşim KAFALI; öğrencilerimize okulumuzdaki kalitenin 

arttırılmasına yönelik bildirmiş oldukları memnuniyet ve önerileri için teşekkür 

ediyorum, dedi. 

 

2) Dilek ve temenniler için Komisyon üyelerine söz verildi.  

 

- Öğr.Gör.Erkan TURHAN; okulumuzda ilgili paydaşların katılımının sağlandığı, 

kalitenin geliştirilmesine yönelik belli zaman aralıklarıyla toplantılar 

düzenlenebilir, dedi. 

 

- Öğr.Gör.Göksel KARTUM; okulumuzda pandemi sürecinde hijyene daha fazla 

dikkat etmemiz gerektiğini ve koridorlardaki dezanfektan sayısının 

arttırılabileceğini düşünüyorum, dedi. 

 

 

- Öğr.Gör.Şeref ABAY; öğrencilerimizin Halk Eğitim ile görüşülerek yazılım, dil 

ve veri işlemi eğitimi alabilmeleri için destek istenebilir, dedi. 

 

- Dr.Öğr.Üyesi Haşim KAFALI; kalite sürecine Birim Kalite Temsilcileri dışında 

bölümlerimizdeki diğer hocalarımızın da katılımını sağlayabiliriz. Ayrıca 

Yüksekokul Sekreteri Nihal ALTIN, idari personel ile görüşüp personelin görüş 

ve önerilerini alabilir. Okulumuzda Müdür Öğrenci toplantıları neticesinde 

genel bir memnuniyet aldık, ancak okulumuzda tüm öğrencilerimize ve 

personelimize online ya da yüz yüze verilebilecek kalite ile ilgili eğitimler ve 

seminerlerin düzenlenebileceğini düşünüyorum. Katılımınız için teşekkür 

ederim, dedi. 

  

Dr.Öğr.Üyesi Haşim KAFALI 

Yüksekokul Müdürü 

 

 

 

Öğr.Gör.Göksel KARTUM    Öğr.Gör.Erkan TURHAN 

Ulaştırma Hizmetleri Bölümü   Yönetim ve Organizasyon Bölümü 

 

 

 

 

Öğr.Gör.Ünzile GÜVEN    Öğr.Gör.Şeref ABAY 

Muhasebe ve Vergi Bölümü    Dış Ticaret Bölümü 

 

 

 

 

Nihal ALTIN 

Yüksekokul Sekreteri 

(İzinli 


